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HRVATSKI ORIJENTACIJSKI SAVEZ  
CROATIAN ORIENTEERING FEDERATION 
Šetalište Ivana Gorana Kovačića 6, 51 300 Delnice,  Hrvatska 

 

22. sjednica Izvršnog odbora 
  

ZZ  AA  PP  II  SS  NN  II  KK  
  

Sjednica je održana u četvrtak 2. srpnja 2009. godine u Zagrebu, 
Ribnjak 2, s početkom u 18.00 sati.  
 
Prisutni članovi Izvršnog odbora: 

1. Karlo Gobec, predsjednik Saveza; 
2. Franjo Budi, član Izvršnog odbora Saveza; 
3. Damir Gobec, član Izvršnog odbora Saveza; 
4. Darko Merunka, član Izvršnog odbora Saveza; 
5. Mladen Vukmanović, član Izvršnog odbora Saveza; 

 
Odsutni: 

1. Ivica Urbanc, dopredsjednik Saveza; neopravdano 
2. Darko Duhović, član Izvršnog odbora Saveza; neopravdano 
3. Damir Miljković, član Izvršnog odbora Saveza; opravdano 
4. Tihomir Salopek, član Izvršnog odbora Saveza; neopravdano 

 
Konstatira se da na 22. sjednici Skupštine IO-a, dana 2.07.2009. godine 
prisustvuje pet članova s pravom glasa što je dovoljno za donošenje 
pravovaljanih odluka.  
 
Predložen je slijedeći dnevni red: 
1. Usvajanje dnevnog reda 
2. Usvajanje Zapisnika sa 20. i 21. sjednice IO 
3. Financijski plan Saveza za 2009. godinu 
4. Izbor tajnika Saveza 
5. Nastupi izbornih vrsta Hrvatske 
6. Registracija natjecatelja 
7. Kategorizacija sportaša - izvješće razgovora sa HOO 
8. Izvješće Povjerenstva za protokol i dodjelu nagrada i priznanja o 

nominacijama za nagrade i priznanja pojedincima i udrugama za 2008. 
godinu 

9. Zamolba OK „Dr. Ivan Merz“ sa sjedištem u Zagrebu za prijem u članstvo 
Saveza 

10. Zamolba OK „Orion“ sa sjedištem u Rakovom Potoku za prijem u članstvo 
Saveza 

11. Priprema izborne sjednice Skupštine Saveza 
12. Aktualna tematika 
13. Razno 
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1. Usvajanje dnevnog reda 

Dnevni red prihvaćen je jednoglasno. 
 
2. Usvajanje Zapisnika sa 20. i 21. sjednice IO 

Članovi IO javnim su glasovanjem, jednoglasno, prihvatili Zapisnik sa  
20. sjednice IO od 28. travnja 2009. godine i 21. sjednice IO od 31. svibnja 
2009.  godine. 

 
3. Financijski plan Saveza za 2009. godinu 

Članovi IO javnim su glasovanjem, jednoglasno, prihvatili Financijski plan 
Saveza za 2009. godinu. (Prilog 1.) 
 
4. Izbor tajnika Saveza 

Odlučeno je da će predsjednik saveza pripremiti raspis sa opisom poslova i 
mjerodavnostima tajnika Saveza. Uz to će se definirati financijski pokazatelji 
po pojedinim stavkama. 

 
5. Nastupi izbornih vrsta Hrvatske 

Članovi IO javnim su glasovanjem, jednoglasno, imenovali Alena Tomića 
voditeljem i trenerom juniorske izborne vrste.  
Na Svjetskom juniorskom prvenstvu, koje će se održati od 5. do 12. srpnja 
Trentinu, Italiji, određeni su slijedeći natjecatelji: 
juniori: 
1) Matjaž Štanfel 
2) Mario Štambuk 
3) Matija Razum 
4) Andrej Šubat 
 
juniorke: 
1) Barbara Petranović 
2) Iva Štambuk 
Anamarija Tusić zbog ozljede je odustala od nastupa za reprezentaciju. 

Dario Štambuk donirao je savezu korištenje kombija za nastup na prvenstvu. 
Donacija je u vrijednosti od oko 7000.00 kn 

Za nastup na seniorskom SP u orijentacijskom trčanju i Pre-O od 18. do 23. 
kolovoza 2009. u Miškolcu, Mađarskoj, Savez snosi troškove kotizacije, dok će 
sudionici sami snositi troškove goriva. Ukoliko na kraju obračunske godine 
preostane sredstva Savez će refundirati troškove. 

Predsjednik Saveza Karlo Gobec odrekao se sudjelovanja na godišnjem 
kongresu Međunarodnog orijentacijskog saveza u Mađarskoj, te će se za to 
namijenjena sredstva u iznosu od 4000.00 kn preusmjeriti u korist nastupa 
izbornih vrsta na svjetskim prvenstvima. HOS će na kongresu zastupati Damir 
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Gobec Ukoliko će to zbog obaveze prema reprezentacijama vremenski biti 
moguće. 
 
Za nastup na Svjetskom prvenstvu u Mađarskoj određeni su slijedeći kandidati: 
seniori: 
1) Matjaž Štanfel 
2) Edi Ocvirk 
3) Vedran Bijelić 
4) Damir Gobec 
Damir Klobučarić spriječen je zbog privatnih obaveza, a Lino Legac je pričuva 
na vlastiti zahtjev. 
 
seniorke: 
1) Vinka Kvočić 
2) Ivana Gobec 
3) Antonija Orlić 
Eva Ocvirk je prva pričuva i uskočiti će na Svjetskom prvenstvu ukoliko se 
ukaže potreba. 

Svim natjecateljima preporuča se putno osiguranje, a ukoliko na računu 
Saveza ima dovoljno sredstva Savez će platiti putno osiguranje za juniore.  

Za MTB-O svjetsko prvenstvo u Izraelu ove godine nije bilo interesa, među 
ostalim i zbog nedovoljnih financijskih sredstava. 

Direktor reprezentacija Damir Gobec organizirao je nabavku dresova. 
Odlučeno je da sudionici dresove sami plaćaju te ih kasnije mogu zadržati.  
Damir Gobec platiti će ukupan račun, te se kasnije obračunati sa 
natjecateljima. 

Članovi IO javnim su glasovanjem, jednoglasno, odlučili da će svi moći kupiti 
i na natjecanjima nositi dresove izborne vrste. 
Odobrava se sudjelovanja juniorske izborne vrste na europskom juniorskom 
kupu u Dresdenu, Njemačkoj, od 23. do 25. listopada 2009. godine. Sudionike 
će odrediti direktor reprezentacija u suradnji sa trenerom juniorske izborne 
vrste. Sudionici će morati sami snositi troškove sudjelovanja. 

 
6. Registracija natjecatelja 

Članovi IO javnim su glasovanjem, jednoglasno, odlučili da će se registracija 
natjecatelja vršiti do zaključno 15. rujna 2009. godine.  
Do tada su sve udruge dužne dostaviti Mladenu Vukmanoviću kompletne 
dokumentacije (Ispunjeni obrazac, potvrdu o liječničkom pregledu, presliku 
domovnice i uplatu klupske članarine i natjecateljske takse) o svojim 
natjecateljima.  
Do sada su traženu dokumentaciju dostavili OK Lokve i OK Torpedo. 

Voditelj registracije zamolio je Ivicu Urbanca, koji jedini ima pristup arhivi 
Saveza u Delnicama, da mu dostavi poštom pristigle registracije. 
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7. Kategorizacija sportaša - izvješće razgovora sa HOO 

Na razgovoru koji je 19. lipnja održan kod  pomoćnika glavnog tajnika HOO  
g. Marko Ćurkovića u Uredu za programe nacionalnih sportskih saveza, 
sudjelovali su Ivan Varvodić Ravnatelj Odjel za istraživanje i unapređenje 
razvojnih programa, od strane HOO i Karlo Gobec i Damir Gobec, kao 
direktor reprezentacija, od strane HOS. 

Naglašeno je da se orijentacijski sport sastoji od četiri sportske grane i da se 
broju sudionika koji imaju pravu poslati nacionalni sportski savezi na prvenstva 
bitno razlikuje, od ostalih sportova sa kojima se uspoređuje. Te da je time 
konkurencija mnogo jača, što treba uzeti u obzir kod kategorizacije sportaša. 

Također je raspravljeno o problemu verificiranja rezultata u kategoriji 
paralympic na SP u preciznoj orijentaciji te da za navedenu kategoriju 
Hrvatski paraolipijski odbor ne smatra da je pod njegovom ingerencijom.  

HOO će u jesen, nakon obavljenih razgovora sa svim savezima koji su dostavili 
prijedloge za promjenu kategorizacije, nastaviti sa raspravom. 

 
8. Izvješće Povjerenstva za protokol i dodjelu nagrada i priznanja o 

nominacijama za nagrade i priznanja pojedincima i udrugama za 2008. g. 
  
Temeljem Izvješća povjerenstva za protokol i dodjelu nagrada i priznanja 
saveza od 2009-07-01 (Prilog 2.) na  22. sjednici Izvršnog odbora HOS-a 
održanoj 2. srpnja 2009. godine jednoglasno su donijete sljedeće odluke 
(Prilog 3.): 
za najboljeg kadeta u 2008. godini izabran je Mario Štambuk iz OK Merza; 

za najbolju kadetkinju u 2008. godini izabrana je Marija Štambuk iz OK Merza; 

za najboljeg juniora u 2008. godini izabran je Matjaž Štanfel iz OK Risa; 

za najbolju juniorku u 2008. godini izabrana je Nikolina Stepan iz OK Torpeda; 

za najbolje organizirano natjecanje u 2008. godini izabrano je natjecanje 
"Plitvice 2008" u organizaciji OK Maksimir; 

za najveće sportsko dostignuće u 2008. godini izabran je Zdenko Horjan OK 
Vihor. 

Za ostale nagrade nije bilo nominacija.  

 
9. Zamolba OK „Dr. Ivan Merz“ sa sjedištem u Zagrebu za prijem u članstvo  
    Saveza 

Članovi IO javnim su glasovanjem, jednoglasno, odlučili da se OK "Dr. Ivan 
Merz" primi u redovno privremeno članstvo Saveza.  
 
Sukladno Statutu Saveza Izvršni odbor će u idućih godinu dana promatrati 
rad kluba kojem je izdano rješenje o prijemu u punopravno privremeno 
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članstvo te ukoliko ispuni sve obaveze prema Savezu i provodi sve praćene 
aktivnosti od interesa za Savez, predložiti će Skupštini prijem u punopravno 
redovno članstvo. 

  
10. Zamolba OK „Orion“ sa sjedištem u Rakovom Potoku za prijem u članstvo 

Saveza 

Članovi IO javnim su glasovanjem, jednoglasno, odlučili da se OK "Orion" 
primi u redovno privremeno članstvo Saveza.  
 
Kao i kod OK "Dr. Ivan Merz", sukladno Statutu Saveza Izvršni odbor će u idućih 
godinu dana promatrati rad kluba kojem je izdano rješenje o prijemu u 
punopravno privremeno članstvo te ukoliko ispuni sve obaveze prema Savezu 
i provodi sve praćene aktivnosti od interesa za Savez, predložiti će Skupštini 
prijem u punopravno redovno članstvo. 

  
11. Priprema izborne sjednice Skupštine Saveza 

Dogovorno je da će se izborna sjednica Skupštine Saveza održati krajem 
studenog 2009. godine. Prije toga IO će organizirati proglašenje Kupa kako se 
ne bi novom sazivu IO ostavile neodrađene zadaće.   

 
12. Aktualna tematika 

Članovi IO javnim su glasovanjem, jednoglasno, odlučili da će se diplome za 
Prvenstva Hrvatske plaćat sa stavke 3/111 "Državna prvenstva Hrvatske" 
Hrvatskog olimpijskog odbora. Preostala sredstva sa ove knjigovodstvene 
pozicije namijenit će se proglašenju Kupova na kraju godine. 
Kako je onemogućen pristup službenoj pošti Saveza koja stiže u Delnice 
zatraženo je od Međunarodnog orijentacijskog saveza da e-poštom pošalje 
odvojene račune za  članarinu, u iznosu 830.00 € (Prilog 4.), na naslov 
Hrvatskog olimpijskog odbora, te 500.00 € za kotizaciju dvije WRE-trke na 
naslov OK "Ris" - Delnice (Prilog 5.).  
Plaćanjem članarine omogućen je nastup članova hrvatskih izbornih vrsta na 
svjetskim prvenstvima u organizaciji Međunarodnog orijentacijskog saveza 
(IOF).    
Račun koji je e-poštom ispostavljen od strane IOF-a za kotizaciju organizacije 
dva WRE natjecanja na naslov OK "Ris" proslijeđen je 25. lipnja e-poštom.  

OK "Ris" odbio je platiti iznos od 500.00 €.  (Prilog 6.) 
 
13. Razno 

Temeljem dopisa od 16. lipnja 2009. (Prilog 7.) OK "Japetić" planira 2010. 
godine organizirati natjecanje na području "Budinjak" u Žumberačkom gorju, 
te je to područje zatvoreno za sve orijentacijske aktivnosti.  
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Franjo Budi zadužuje se za izradu prijedloga Pravilnika za izradu i korištenje O-
karata. 

Poučeni iskustvom sadašnje situacije, gdje je onemogućen pristup pošti 
Savezu, IO će predložiti Skupštini Saveza korištenje poštanskog pretinca kao 
adresu za dostavu pošte. 
 
 

  Hrvatski orijentacijski savez 
 

predsjednik 
Karlo Gobec 

 


